
Pagina 1 van 2   
 

Directoraat-Generaal 
Wetgeving, Internationale 
Aangelegenheden en 
Vreemdelingenzaken 
Directie Wetgeving 
Bureau Juridisch Adviseur 
 
Schedeldoekshaven 100 
2511 EX  Den Haag 
Postbus 20301 
2500 EH  Den Haag 
www.justitie.nl 
 

Ons kenmerk 
5618754/09/6 

Uw kenmerk 
2009Z15266 

Bijlagen 
1

Bij beantwoording de datum 
en ons kenmerk vermelden. 
Wilt u slechts één zaak in uw 
brief behandelen. 

 

Datum  11 september 2009 
Onderwerp Kamervragen van het lid Ulenbelt (SP) inzake de landsadvocaat 
 

In antwoord op uw brief van 28 augustus 2009, nr. 2009Z15266, deel ik u mede 
dat de vragen van het lid Ulenbelt (SP) van uw Kamer over de landsadvocaat 
worden beantwoord zoals aangegeven in de bijlage bij deze brief. 
 

De Staatssecretaris van Justitie, 
 

> Retouradres Postbus 20301 2500 EH  Den Haag 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer  
der Staten-Generaal 
Postbus 20018 
2500 EA  DEN HAAG 
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Directoraat-Generaal 
Wetgeving, Internationale 
Aangelegenheden en 
Vreemdelingenzaken 
Directie Wetgeving 
Bureau Juridisch Adviseur 
 

Datum 
11 september 2009 

Ons kenmerk 
5618754/09/6 
 

Antwoorden op de schriftelijke vragen van het lid Ulenbelt (SP),  
Kenmerk 2009Z15266 ingezonden 28 augustus 2009.

Vraag 1 
 
Wat heeft  het gesprek met de landsadvocaat naar aanleiding van de brand in het 
Catshuis over de juridische advisering door de landsadvocaat opgeleverd? 1) 
 

1) Handelingen II, vergaderjaar 2008-2009, nr. 98, blz. 7812 
“Ik vind het van belang dat de juridische advisering, die wij krijgen, niet alleen is 
gericht op de gerechtelijke conflictbeslechting. Het ministerie van Justitie stelt zich 
ten doel meer gebruik te maken van mediation, waar dat mogelijk is in de 
samenleving. Dat zal ook onze eigen benadering zijn als er geschillen aan de orde 
zijn. Dat zal uiteraard ook zo worden besproken met de landsadvocaat.”. 

Antwoord 
 
Zoals ik tijdens het debat al aangaf – ik verwijs naar de passage die direct 
aansluit op de in de kamervraag aangehaalde passage – heb ik daags na het 
debat een rapport van de Nationale ombudsman in ontvangst genomen. De 
landsadvocaat was daarbij aanwezig. Bij die gelegenheid heb ik naar voren 
gebracht dat het van groot belang is dat de overheid  gerechtelijke procedures 
vermijdt waar dat mogelijk is en dat de overheid ook in privaatrechtelijke 
verhoudingen altijd rekening houdt met het belang van de betrokken burger. Ook 
bij de advisering, of deze nu plaatsvindt door onze eigen medewerkers of door de 
landsadvocaat, dienen deze uitgangspunten in acht te worden genomen. De 
landsadvocaat kan zich hierin geheel vinden. Een kabinetsstandpunt over het 
bedoelde rapport van de Nationale ombudsman is in voorbereiding. 
 
Vraag 2 
 
Is  het u bekend dat de deken van advocaten in Den Haag op eigen initiatief een 
tuchtrechtelijk onderzoek is gestart naar de handelwijze van de landsadvocaat bij 
procedures naar aanleiding van de brand in het Catshuis? Heeft de landsadvocaat 
u op de hoogte gesteld van dat onderzoek? 
 
Antwoord 
 
Ja 
 
Vraag 3 
 
Wilt u de Kamer op de hoogte stellen van de uitkomst van het tuchtrechtelijk 
onderzoek en de conclusies die u daaraan verbindt met betrekking tot de relatie 
van de staat met deze landsadvocaat? 
 
Antwoord 
 
Ja 


